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Председник Савета Европске уније Херман ван Ромпеј изјавио је на самиту НАТО, који
се одржава у Лисабону, да су ЕУ и Алијанса два најприснија партнера и изразио наду да
ће се овај однос додатно појачати усвајањем новог стратешког концепта
Североатланског савеза.

  

„Надам се да ће амбиција да се однос између ЕУ и НАТО додатно појача бити адекватно
представљена у новом стратешком концепту и поново потврђујем чврсту приврженост
ЕУ овом подухвату”, рекао је Ван Ромпеј обраћајући се шефовима држава и влада НАТО.

  

„Не желим да потцењујем потешкоће са којима се сусрећемо у овом послу, било да су оне
политичке или практичне, али чврсто верујем да је ово прилика да остваримо напредак
поштујући лигитимне забринутости и интересе свих чланица Уније и свих НАТО
савезника”, додао је он у синоћњем говору који је данас објавила ЕУ.

  

Ван Ромпеј је рекао да је Европа постала континент сарадње и интеграција управо
захваљујући НАТО-у и да без Алијансе не би било ни Уније.

  

„Наше две организације плове истим бродом већ деценијама. Као Унија ми смо заједно са
НАТО у Босни и Херцеговини, на Косову и дуж обала Сомалије. Ми раме уз раме
сарађујемо и у Авганистану и желим да поновим дугорочну посвећеност ЕУ
стабилизацији и обнови ове земље”, рекао је он.

  

Ван Ромпеј је указао да ће снага оружја ЕУ и НАТО бити потребна још дуго, али да ће
она бити потпуно бесмислена без основе коју представља снажна привреда.

  

Председник Савета ЕУ је закључио да ће „способност ове две организације да обликују
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безбедносно окружење будућности бити огромна ако наставе да раде заједно” и додао
да је „време да се сруше и преостали зидови који их деле”.

  

(Танјуг)
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